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Abstract (en)
Lighting device (1) comprising a deflector (2) capable of being recessed (flush-fitted) in a recess (11) provided in a partition (12, 13), the concavity
of the reflector being turned towards the opening of the said recess (11), the deflector (2) being capable of being combined with at least one
light generator (9) which can be arranged at one end (4) of this deflector, characterised in that the said deflector (2) is made from a hydrophilic
pulverulent/powder material which can solidify once mixed with water. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif d'éclairage (1) comprenant un déflecteur (2) apte à être encastré dans un évidement (11) prévu dans une cloison (12,13), la concavité
du réflecteur étant tournée vers l'ouverture dudit évidement (11), le déflecteur (2) étant susceptible d'être associé à au moins un moyen générateur
de lumière (9) apte à être disposé à une extrémité (4) dudit déflecteur, caractérisé en ce que ledit déflecteur (2) est réalisé à partir d'un matériau
pulvérulent/poudre hydrophile et susceptible de se solidifier, une fois mélangé à l'eau. <IMAGE>
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